
PROTOKÓŁ  NR XXXVIII/2017
XXXVIII  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  SUPRAŚLU

w dniu 28 grudnia 2017 r.

     XXXVIII sesja Rady Miejskiej odbyła się w Urzędzie Miejskim w Supraślu. Otworzyła ją  o
godz.1500  Przewodnicząca Rady Pani Monika Suszczyńska. Stwierdziła, że na stan 15 radnych w
sesji uczestniczy 15, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały.
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
       Lista obecności stanowi załącznik  nr 1 do protokołu.
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Monika Suszczyńska – przedstawiła propozycję porządku dziennego,
-  postawiła  wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  dziennego  pkt  8  dot.  przyjęcia

protokołu z ostatniej sesji,
- jest również wniosek o przesunięcie pkt 4 „p”  na początek

stanowisko Rady – jednogłośnie za zdjęciem
z porządku dziennego pkt 8,

(w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych)

stanowisko Rady – jednogłośnie za przeniesieniem
pkt 4 „p” na pkt 4 „a1”

(w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych)

Jednogłośnie (15 radnych za) przyjęto następujący porządek dzienny :

1.Otwarcie obrad - przyjęcie porządku dziennego.
2.Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji.
3.Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji.
4.Rozpatrzenie projektów uchwał :

a)  w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego,
a)1 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej od

opłaty  za  przekształcenie  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności,
nieruchomości oznaczonej jako działka nr 1859/6 o powierzchni 0,0480 ha położonej przy
ul.Krasny Las 25 w Supraślu,

b) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.
c) w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Supraśl na 2017 r.
d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i

zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania – powierzchniowe utwardzanie
nawierzchni  z  mieszanych  mineralno-asfaltowych  wybranych  odcinków  dróg  gminnych
zlokalizowanych na terenie Gminy Supraśl,

e) w sprawie współdziałania z Miastem Białystok w zakresie budowy kanalizacji deszczowej w
rejonie ulic: Dębowej i Ciołkowskiego w Grabówce i Białymstoku w celu odprowadzenia
wód opadowych z terenu części miejscowości Grabówka,

f) w  sprawie  współdziałania  z  Powiatem  Białostockim  w  zakresie  budowy  kanalizacji
deszczowej w rejonie ulic: Dębowej i Ciołkowskiego w Grabówce i Białymstoku w celu
odprowadzenia wód opadowych z terenu części miejscowości Grabówka,

g) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Białostockiemu
h) w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  oraz  trybu  przeprowadzania  kontroli

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielonej dla przedszkoli i innych form
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wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Supraśl przez inne podmioty
niż jednostki samorządu terytorialnego,

i) w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi na terenie Gminy Supraśl oraz ustalenia stawki takiej opłaty,

j)   w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
na terenie Gminy Supraśl oraz ustalenia stawki takiej opłaty,

k)  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi,

l) w sprawie zmiany uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi,

m)  w sprawie zwolnienia w części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi rodzin
wielodzietnych,

n) w  sprawie  przyjęcia  „Programu  współpracy  Gminy  Supraśl  z  organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego
na rok 2018” 

o) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na
2018 r.

5. Przyjęcie budżetu gminy na 2018 r. :
a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej,
b) opinia Komisji Budżetowo-Gospodarczej,
c) dyskusja,
d) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Supraśl na 2018 r.
e) podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2018 r.

6.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji.
7.  Interpelacje i zapytania radnych.
8.Wolne wnioski i informacje.
9.Zakończenie.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.2

Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji (zał. nr 2):

W dyskusji głos zabierali m.in. :

Daniel Sadowski – poprosił o więcej informacji w sprawie zamknięcia drogi Ogrodniczki-Supraśl,
Burmistrz – wyjaśnił, że generalny wykonawca tej drogi zwrócił się do Urzędu w kwestii wyrażenia

opinii co do pomysłu zamknięcia drogi (5 tygodniowych wyłączeń od lutego do maja),
 - oczywiści wyraził swój kategoryczny sprzeciw takiemu rozwiązaniu, chociaż nie jest to

opinia wiążąca wykonawcę,
 - ze swojej strony zaproponował, aby ewentualnie ruch kołowy puścić zmodernizowaną

(wylany  dywanik  asfaltowy)  drogą  od  drogi  wojewódzkiej  za  cmentarzem
prawosławnym w kierunku Studzianek,

 - innym pomysłem są wyłączenia tygodniowe ale tylko w godzinach nocnych tzn. od
godz.2100 do 500 rano,

Józef Fiłonowicz – postawił wniosek aby natychmiast  podjąć działania  w kierunku utwardzenia
drogi do Studzianek,

Daniel Sadowski – stwierdził, że mieszkańcy Karakul, Ogrodniczek i Ciasnego zgłaszają problemy
z dojazdami do Białegostoku, czy do Supraśla,

-  mamy 2 przewoźników, pomiędzy którymi toczy się „wojna”, objawia się to
m.in. tym, że autobusy jeżdżą jeden za drugim, a potem są dłuższe przerwy,
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- trzeba coś w tej sprawie zrobić, może spróbować wpłynąć na zmianę rozkładów
jazdy,

Burmistrz – wyjaśnił, że gmina nie ma wpływu na rozkłady jazdy, ponieważ zatwierdza je Urząd
Marszałkowski,

Józef Fiłonowicz – zapytał czy 940 tys. zł na budowę targowiska w Supraślu to nie za dużo,
Burmistrz – wyjaśnił, że ten koszt wynika m.in. z wymogów konserwatora zabytków,
Tadeusz  Karpowicz  –  zapytał  na  jakim  etapie  jest  sprawa  ujednolicenia  dopłat  do  obiadów
szkolnych,

-   odnośnie  porównania  kosztów  budowy  dróg  kostką  brukową  i  asfaltem
metodą powierzchniowego utwardzania,

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  odbyło  się  spotkanie  z  dyrektorami  szkół,  na  którym ustalono,  że  o
specyfikacji przetargowej będą decydowali dyrektorzy,

-  w specyfikacji przetargowej będzie określona jakość pożywienia,
-  na tym spotkaniu wszystkie strony stwierdziły, że nie widzą zasadności ingerowania

Urzędu w wewnętrzne sprawy szkół,
-   podkreślono,  że  należałoby  wzmocnić  decyzyjność,  opinie  Rady  Szkoły  i  grona

pedagogicznego, 
-   natomiast porównanie kosztów budowy rożnych dróg jest bardzo trudne, ponieważ

mają na to pływ również inne czynniki, takie jak np. media podziemne znajdujące się
w różnych drogach,

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Monika  Suszczyńska  –  poinformowała  ,  że  o  zabranie  głosu  bardzo  prosił  ją  mieszkaniec

Ogrodniczek Pan Grzegorz Pyżewski,
Grzegorz Pyżewski – odczytał skargę mieszkańców wsi Ogrodniczki (zał. nr 3),
Monika Suszczyńska – poprosiła Pana Pyżewskiego o sprecyzowanie na kogo jest ta skarga, czy na

pracowników Urzędu, czy na Burmistrza, ponieważ od tego zależy dalsze jej
procedowanie,

Grzegorz Pyżewski – stwierdził, że jest to skarga na Burmistrza,

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.3

Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji :

Daniel Sadowski – przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowo-Gospodarczej,

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.4

Rozpatrzenie projektów uchwał :

a) w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego (zał. nr 3) :

Maria Barbara Janulis – przedstawiła swoje stanowisko w powyższej sprawie,
Burmistrz – stwierdził, że pewne fakty zaistniały i nikt nie kwestionuje, że jest to własność Pani

Janulis, (5 m chodnika na ul.Górka Tomka)
 -   albo gmina ten chodnik rozbierze, co byłoby bardzo złym rozwiązaniem, albo gmina

„dogada się” z Panią Janulis,
 -  Urząd wysyłał do Pani Janulis pisma z propozycją nabycia tego chodnika, ale żadnej

reakcji Pani Janulis nie było,
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 -  można z tego zrozumieć, że Pani Janulis chodzi o odszkodowanie (400 zł rocznie za 5
lat korzystania mieszkańców z tego chodnika),

  -  zaproponował aby Pani Janulis  sformalizowała swoje warunki na piśmie,  a  gmina
chętnie odkupi te 5 m,

 -  jeżeli  Pani  Janulis  chciałaby  jeszcze  otrzymać  odszkodowanie,  to  zaprasza  ją  na
spotkanie,  zostanie  spisany  protokół,  który  będzie  przedstawiony  radnym i  sprawa
zostanie definitywnie załatwiona, bez potrzeby udawania się do sądu,

Maria Barbara Janulis – stwierdziła, że dobrą wolę wykazuje już od 10 lat, stanowisko Urzędu jest
karygodne  i  nie  przypuszcza  aby  jakiekolwiek  pertraktacje  przyniosły
skutek,  tu  nie  chodzi  tylko  o  te  5  m,  tylko  o  wyjaśnienie  własności
pozostałych działek, zabranych w wyniku komunalizacji,

Mariusz Żukowski – stwierdził, że to wezwanie jest niepotrzebne, ponieważ sąd administracyjny nie
może nakazać gminie wypłaty jakichkolwiek środków finansowych na rzecz
Pani Janulis,

 -   jeżeli  Pani  Janulis  chce  od  gminy odszkodowania,  albo  chce  sprzedać  tą
działkę pod chodnikiem to musi wejść z gminą w relację cywilno-prawną,
czyli próbować porozumieć się z Gminą Supraśl,

Monika Suszczyńska – podsumowując stwierdziła, że w zasadzie do regulacji są 3 kwestie :
1) pierwsza dot.  zajęcia  bezumownego 5 m przez gminę i  ewentualnego

roszczenia Pani Janulis co do wypłaty i wysokości odszkodowania,
2) druga dot. docelowego uregulowania tytułu prawnego do tych 5 m,
3) trzecia  dot.  podważania  decyzji  komunalizacyjnej,  która  kiedyś  była

wydana,
   -  biorąc pod uwagę te 3 kwestie w dalszym ciągu nie widzi podstaw do

uznania skargi Pani Janulis za zasadną,
 -  postawiła wniosek o uznanie wezwania Pani Janulis za niezasadne,

uchwalę Nr XXXVIII/466/2017 w sprawie jw.
z zapisem, że wezwanie do usunięcia naruszenia 

interesu prawnego uznaje się za niezasadne
podjęto przy 9 głosach za, 3 przeciw 

i 2 wstrzymujących się od głosowania,
(zał. nr 4)

a)1 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej od  opłaty za
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności, nieruchomości oznaczonej
jako działka nr 1859/6 o powierzchni 0,0480 ha położonej przy ul.Krasny Las 25 w Supraślu :

Burmistrz – ponowił prośbę, aby Rada przychyliła się do wniosku Pani Piotrowskiej,
Iwona Ogłuszka – wyjaśniła, że niestety na raty tego zwrotu bonifikaty rozłożyć nie można,

 -  jest  jednak  możliwość  (po  powstaniu  zaległości  i  uznaniu  tego  za  należność
cywilno-prawną) zastosowania umorzeń, typu rozłożenia na raty w trybie ustawy
o finansach publicznych,

Ludmiła Sawicka – zwróciła uwagę, że robiąc precedens w postaci odstąpienia od żądania zwrotu
bonifikaty, takich spraw możemy mieć bardzo dużo,  a jej zdaniem sytuacja tej
Pani nie jest taka tragiczna,

Monika Suszczyńska - poprosiła o przegłosowanie uchwały,

uchwalę Nr XXXVIII/467/2017 w sprawie jw.
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podjęto przy 7 głosach za, 6 przeciw 
i 2 wstrzymujących się od głosowania,

(zał. nr 5)
b) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. :

Lucyna Majewska – omówiła projekt uchwały,
Daniel  Sadowski  –  poinformował,  że  Komisja  Budżetowo-Gospodarcza  zaopiniowała  powyższy

projekt uchwały pozytywnie,

uchwalę Nr XXXVIII/468/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 9 głosach za, 4 przeciw 
i 1 wstrzymującym się od głosowania,

(zał. nr 6)

c) w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Supraśl na 2017 r. :

Lucyna Majewska – omówiła projekt uchwały,
Daniel  Sadowski  –  poinformował,  że  Komisja  Budżetowo-Gospodarcza  zaopiniowała  powyższy

projekt uchwały pozytywnie,

uchwalę Nr XXXVIII/469/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 10 głosach za 

i 5 wstrzymujących się od głosowania,
(zał. nr 7)

d) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  na  okres  przekraczający  rok  budżetowy  i
zabezpieczenie  środków  finansowych  na  realizację  zadania  –  powierzchniowe  utwardzanie
nawierzchni  z  mieszanych  mineralno-asfaltowych  wybranych  odcinków  dróg  gminnych
zlokalizowanych na terenie Gminy Supraśl :

Daniel  Sadowski  –  poinformował,  że  Komisja  Budżetowo-Gospodarcza  zaopiniowała  powyższy
projekt uchwały pozytywnie,

uchwalę Nr XXXVIII/470/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 12 głosach za 

i 3 wstrzymujących się od głosowania,
(zał. nr 8)

e) w sprawie współdziałania z Miastem Białystok w zakresie budowy kanalizacji  deszczowej w
rejonie ulic: Dębowej i Ciołkowskiego w Grabówce i Białymstoku w celu odprowadzenia wód
opadowych z terenu części miejscowości Grabówka :

uchwalę Nr XXXVIII/471/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych)
(zał. nr 9)
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f) w sprawie współdziałania z Powiatem Białostockim w zakresie budowy kanalizacji deszczowej
w rejonie ulic: Dębowej i Ciołkowskiego w Grabówce i Białymstoku w celu odprowadzenia wód
opadowych z terenu części miejscowości Grabówka,

uchwalę Nr XXXVIII/472/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych)
(zał. nr 10)

g) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Białostockiemu :

Daniel  Sadowski  –  poinformował,  że  Komisja  Budżetowo-Gospodarcza  zaopiniowała  powyższy
projekt uchwały pozytywnie,

uchwalę Nr XXXVIII/473/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych)
(zał. nr 11)

h) w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  oraz  trybu  przeprowadzania  kontroli
prawidłowości  pobrania  i  wykorzystania  dotacji  udzielonej  dla  przedszkoli  i  innych  form
wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Supraśl przez inne podmioty niż
jednostki samorządu terytorialnego :

uchwalę Nr XXXVIII/474/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych)
(zał. nr 12)

h)1   w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na
2018 r. :

uchwalę Nr XXXVIII/475/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 12 radnych)
(zał. nr 13)

i) w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami komunalnymi na terenie Gminy Supraśl oraz ustalenia stawki takiej opłaty :

Izabela Sokołowska – zreferowała temat,
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-  m.in. stwierdziła, że w przypadku dotychczasowej metody od gospodarstwa
domowego, do zbilansowania systemu brakuje około 1 mln zł,

-  jej zdaniem przejście na stawkę od osoby będzie bardziej korzystne,

Józef Fiłonowicz –  postawił wniosek aby pozostawić dotychczasowe stawki,  a jeżeli  zabraknie
pieniędzy to dopłacić z budżetu gminy,

Tadeusz Karpowicz – postawił wniosek aby przejść na stawkę od osoby (12 zł),
Monika  Suszczyńska  –  poprosiła  o  przegłosowanie  projektu  uchwały  przedstawionego  przez

Burmistrza,

stanowisko Rady – za przyjęciem projektu uchwały
przedstawionego przez Burmistrza głosowało 0 radnych,

przeciw 13,

Monika Suszczyńska – stwierdziła, że uchwała nie została podjęta,

j) w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  na
terenie Gminy Supraśl oraz ustalenia stawki takiej opłaty :

Izabela Sokołowska – zaproponowała aby stawka od 1 mieszkańca wynosiła 10 zł w przypadku
zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny i 20 zł w przypadku
kiedy odpady komunalne nie są zbierane w sposób selektywny,

uchwalę Nr XXXVIII/476/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 6 głosach za i 7 wstrzymujących się od głosowania,

 (zał. nr 14)

k) w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi :

Izabela Sokołowska – omówiła projekt uchwały,

uchwalę Nr XXXVIII/477/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 9 głosach za, 1 przeciw

 i 3 wstrzymujących się od głosowania,
 (zał. nr 15)

l) w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi :

Ludmiła Sawicka - postawiła wniosek aby pozostawić terminy do 15 marca, czerwca, września i
grudnia,

uchwalę Nr XXXVIII/478/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 10 głosach za

 i 2 wstrzymujących się od głosowania,
 (zał. nr 16)
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m) w  sprawie  zwolnienia  w  części  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  rodzin
wielodzietnych :

Izabela Sokołowska – omówiła projekt uchwały,

uchwalę Nr XXXVIII/479/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 10 głosach za

 i 1 wstrzymującym się od głosowania,
 (zał. nr 17)

n) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Supraśl z organizacjami pozarządowymi oraz
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018” :

Mariusz Żukowski – omówił projekt uchwały,
Tadeusz Karpowicz – zwrócił uwagę, że w poprzedniej uchwale był nieco inny zapis w § 5,

- postawił wniosek aby przywrócić zapis z poprzedniej uchwały,
Michał Kozłowski – przypomniał, że w poprzedniej uchwale w  § 5 ust. 2 pkt 1 „a” brzmiał :

 „a)  prowadzenie  na  stronie  internetowej  Gminy  serwisu  informacyjnego  dla
organizacji  pozarządowych,  udostępnianie  na  stronie  internetowej  gminy
możliwości  umieszczania  informacji  o  działalności  organizacji
pozarządowych,”

stanowisko Rady – za przyjęciem wniosku radnego Karpowicza
głosowało 6 radnych, przeciw 7 i 1 wstrzymał się od głosowania,

uchwalę Nr XXXVIII/480/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 8 głosach za, 5 przeciw

 i 1 wstrzymującym się od głosowania,
 (zał. nr 18)

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.5

Przyjęcie budżetu gminy na 2018 r. :

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej :

Lucyna Majewska – odczytała opinie RIO (zał. nr 19 i 20)

b) opinia Komisji Budżetowo-Gospodarczej :

Daniel Sadowski – przedstawił opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej (zał. nr 21)
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c) dyskusja :

Paweł  Koronkiewicz  –  stwierdził,  że  po  przeczytaniu  opinii  RIO  jest  przerażony,  zapytał  jak
Burmistrz odnosi się do tego zadłużenia,

Burmistrz – przypomniał, że w 2010 r. na 30 mln budżet, było prawie 9 mln kredytu,
-  w tej chwili kiedy mamy budżet 60 mln, kredyt wynosi ponad 20 mln,
- to jest na pewno dużo, ale nasze prawo dopuszcza do takiego zadłużenia, RIO tego nie

kwestionuje,
Radosław Sakowski –  zwrócił uwagę, że same odsetki od kredytów wyniosą około 7 mln zł,

-   podkreślił,  że  w  opinii  RIO  jest  jedno  bardzo  ważne  zdanie  :  „…  w
szczególności należy zauważyć,  że nie rozstrzygnięta w sposób ostateczny
pozostaje kwestia utworzenia Gminy Grabówka”,

-   kto będzie spłacał kredyty w przypadku powstania Gminy Grabówka,
Monika  Suszczyńska  –  stwierdziła,  że  z  wypowiedzi  radnego  Sakowskiego  wynika,  że  nic  nie

powinniśmy robić, tylko czekać na utworzenie nowej gminy,
Tadeusz Karpowicz – postawił wniosek, aby z powierzchniowego utwardzania dróg zdjąć 1,5 mln i

przeznaczyć tę kwotę na ul.Tygrysią,
Józef Fiłonowicz – postawił wniosek o wymianę rur azbestowych w ul.Cegielnianej (100 tys.) i

wykonanie  metodą  powierzchniowego  utwardzania  drogi  Międzyrzecze-
Woronicze (400 tys.) ,  środki w sumie 500 tys. zł z wykupu gruntów pod Park
Grecki,

Daniel Sadowski – stwierdził, że kredytów jest rzeczywiście bardzo dużo, ma również wątpliwości
co do wykupu gruntów pod Park Grecki, ale z drugiej strony jak nie będziemy
brali kredytów, to niewiele zrobimy, powinno się dać Burmistrzowi szansę, aby
wykonał jak najwięcej inwestycji,

Mariusz Romanowicz – stwierdził, że jest za rozwojem gminy, popiera również wykup działek pod
Park  Grecki  i  dlatego  wnioskuje,  aby  drogę  do  Międzyrzecza  ująć  w
ramach powierzchniowego utwardzania dróg,

Radosław Sakowski  –  zauważył,  że  w przypadku  Parku Greckiego  doszło  to  pewnego  rodzaju
manipulacji,  ponieważ  mieszkańcy  głosowali  za  budową  tego  Parku,  a
wszystkie środki pójdą na wykup gruntów, a ponadto na dzień dzisiejszy
jest  to  inwestycja  planowana na  działkach,  które  w miejscowym planie
zagospodarowania przestrzennego zapisane są jako działki usługowe,

Monika  Suszczyńska  –  przedstawiła  pismo  Klasztoru  Męskiego  NMP w  Supraślu  z  prośbą  o
wsparcie  finansowe  działań  mających  na  celu  pielęgnację  i  konserwację
drzew objętych ochroną pomnikową,

Burmistrz – poinformował, że wpłynęła również petycja mieszkańców Ogrodniczek w sprawie m.in.
modernizacji boiska i placu zabaw w Ogrodniczkach,

 -   stwierdził,  że  tą  sprawę  chciałby  załatwić  poprzez  wniosek  za  pośrednictwem
Wojewody Podlaskiego do Ministerstwa Sportu,

 -  natomiast w przypadku klasztoru Urząd musi przygotować projekt uchwały w sprawie
dofinasowania konserwacji pomników przyrody,

Monika  Suszczyńska  –  poinformowała,  ze  wpłynął  też  wniosek Pana Dariusza  Ciszewskiego  z
ul.Jacka Soplicy w Zaściankach w sprawie wybudowania drogi dojazdowej
do kilku posesji, 

Józef Fiłonowicz – zmienił swój poprzedni wniosek i 500 tys. o które wnioskował proponuje aby
wziąć z powierzchniowego utwardzania dróg,

d) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Supraśl na 2018 r. :

uchwalę Nr XXXVIII/481/2017 w sprawie jw.
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podjęto przy 11 głosach za
 i 4 wstrzymujących się od głosowania,

 (zał. nr 22)

e) podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2018 r. :

Monika  Suszczyńska  –  przed  podjęciem  uchwały  budżetowej  poprosiła  o  przegłosowanie
zgłoszonych w trakcie dyskusji wniosków,

stanowisko Rady – za zdjęciem z powierzchniowego 
utwardzania dróg kwoty 1,5 mln i przeznaczeniem jej 

na ul.Tygrysią w Sobolewie głosowało 6 radnych,
9 przeciw,

stanowisko Rady – za przeniesieniem 100 tys. zł 
z powierzchniowego utwardzania dróg 

na przebudowę wodociągu w ul.Cegielnianej
 głosowało 5 radnych, 9 przeciw, 1 wstrzymał się

od głosowania,

stanowisko Rady – za przesunięciem 400 tys. zł 
z kwoty przeznaczonej na wykup gruntów

pod Park Grecki na powierzchniowe utwardzanie dróg
(w przeznaczeniem na drogę Woronicze-Międzyrzecze)
 głosowało 2 radnych, 11 przeciw i 2 wstrzymało się

od głosowania

uchwalę Nr XXXVIII/482/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 12 głosach za, 1 przeciw

 i 2 wstrzymujących się od głosowania,
 (zał. nr 23)

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.6

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji :

Ludmiła Sawicka –  poinformowała, że wczoraj otrzymała odpowiedź w sprawie wykazu gruntów
przejętych  pod  drogi  od  2010  r.  ,   które  były  opiniowane  przez  Komisję
Infrastruktury,

 -    w odpowiedzi wymienione są tylko 2 ulice, te które zostały wykupione, a było
przecież wiele ulic, które były pozytywnie zaopiniowane przez Komisję, a nie
zostały wykupione,

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.7
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Interpelacje i zapytania radnych :

nie było
Ad.9

Wolne wnioski i informacje :

Zbigniew Szymanik – poruszył następujące sprawy :
1) sprawę oświetlenia na odcinku od ul.Białostockiej na ul.Modrzewiowej do

ul.Bukowej, jest ciemno i bardzo niebezpiecznie, tym bardziej, że nie ma
tam chodnika,

2) wielokrotnie prosił też o progi zwalniające na ul.Modrzewiowej,
3) kolejna sprawa dotyczy kanalizacji burzowej, gdzie studzienki są co 120

m,  przecież  przy  intensywnych  opadach  te  studzienki  nie  są  w  stanie
odebrać całej wody,

4) następna sprawa dotyczy oświetlenia ul.Europejskiej,
5) sprawa podjęcia uchwały „antysmogowej”,  w Gminie Czarna Białostocka

500 osób skorzystało z wymiany pieców na ekologiczne, a przecież nasza
gmina jest gminą uzdrowiskową,

6) na terenie Grabówki , czy Zaścianek prawie w ogóle nie widać policji,
7) należy  też  zwrócić  uwagę  na  budowę  tzw.  „szeregówek”  przez

deweloperów, ponieważ przy okazji bardzo niszczą ulice, 
Paweł  Koronkiewicz – jeżeli  chodzi  o  chodniki  to  część z  nich będzie uzupełniona z funduszu

sołeckiego,
 -  jeżeli chodzi o niszczenie dróg przez deweloperów to na bieżąco jest to

monitorowane i jest w stałym kontakcie z Urzędem w tej sprawie,
Monika  Suszczyńska  –  odnośnie  wniosku radnego Fiłonowicza  o  wygaszenie  mandatu  radnego

Koronkiewicza wyjaśniła, że podjęła czynności wyjaśniające, wystąpiła do
Pana  Burmistrza  o  przekazanie  informacji  czy  Pan  radny  Paweł
Koronkiewicz  jest  ujęty  w stałym rejestrze  wyborców Gminy Supraśl  i
otrzymała potwierdzenie, że Pan Paweł Koronkiewicz figuruje w rejestrze
wyborców,

 -  ponadto poprosiła Pana Pawła Koronkiewicza o złożenie wyjaśnień, oraz
oświadczenia  dot.  aktualnego  miejsca  zamieszkania  (odczytała  to
oświadczenie)

 -  wpłynęło również pismo Rady Sołeckiej Sołectwa kol.Zaścianki, w którym
to  członkowie  Rady  wyrażają  swoje  oburzenie  zaistniałą  sytuacją  i
informują,  że  Pan  Paweł  Koronkiewicz  pełni  funkcję  Sołtysa  Sołectwa
kol.Zaścianki od lutego 2013 r. i  od listopada 2014 r. jest radnym Rady
Miejskiej w Supraślu i jest to wynik zaufania o poważania jakim się cieszy
wśród mieszkańców,

 -  w związku z powyższym nie widzi  podstaw do przygotowania projektu
uchwały w sprawie wygaszenia mandatu radne Pawła Koronkiewicza,

Józef Fiłonowicz – poprosił o odpowiedź na piśmie razem załącznikami, które przedstawiała Pani
Przewodnicząca,

 -  oświadczył, że takiego wniosku by nie napisał, gdyby nie miał dowodów,
Radosław Sakowski – poinformował, że na ul.Zaścianki (na wysokości nr 18) stoi znak drogowy

informujący o progu zwalniającym, jest on dość mocno odchylony od pionu,
-  podobna  sytuacja  jest  na  zakręcie  ul.Zaścianki  i  ul.Górka  Tomka,  gdzie

słupki ograniczające wejście na jezdnię również są dość mocno powyginane,
-  wielokrotnie  była  też  zgłaszana  sprawa konieczności  obniżenia  polbruku

wokół studzienek kanalizacji deszczowej,
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Tadeusz Karpowicz – poruszył sprawę dojazdu do ul.Leszczynowej od strony Szosy Baranowickiej
przez duże samochody ciężarowe,

   -  15  grudnia  była  komisja,  która  pozytywnie  zaopiniowała  lokalizację
przystanku linii nr 105, 

Burmistrz – jeżeli chodzi o dojazd do inwestycji zlokalizowanych w okolicach ul.Leszczynowej, to
podjęto decyzję, że ruch ma się odbywać i ul.Leszczynową i jednocześnie ul.Zielarską
i ul.Jeżynową,

Marek Szutko –  wyjaśnił, że przystanek, o którym mówił radny Karpowicz będzie ustawiony w
najbliższym możliwym czasie,

Zbigniew Szymanik –  w związku z tym, że ul.Ciołkowskiego będzie w przebudowie do końca
przyszłego  roku,  na  odcinku  od  ronda  ks.  Pełkowskiego,  do  ronda
Powstańców są niesamowite korki na Szosie Baranowickiej,

-   zapytał czy w związku z tym, nie można się „dogadać” z Białymstokiem,
aby  jeździło  więcej  autobusów,  wówczas  mniej  będzie  samochodów
osobowych, 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.9
 
        Zakończenie :

         W związku z wyczerpaniem porządku dziennego na tym sesję o godz.2240  zakończono.

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Protokołował :                                                                                       Przewodnicząca Rady
Marian Brajczewski                                                                               
                                                                                                 mgr Monika Suszczyńska

XXXVIII  sesja w dniu 28 grudnia 2017 r. 12


